
致全国各地进行翻转课堂实验的学校和研究者， 
 翻转课堂的积极推广者之一的美国 Jon Bergmann 先生在征集各国的翻转课

堂的案例。计划在他做 TED 演讲的时候向听众展示。他的原始的电子邮件附上，

信息供参考。 
应我的要求他也提供了照片实例。如果有学校和研究者愿意分享中国翻转课

堂案例的照片，请将照片，填好的知情同意书，以及联系人姓名、单位和联络信

息发给我（baohui.zhang@snnu.edu.cn），好吧？由于照片本身能够揭示的信息有

限，不一定能够让跨国、跨文化的国际同行看懂，最好辅以说明文字、相关的文

章、研究报告，好吧？由于时间紧，本人精力有限，只能告知收到材料和入选照

片。如果没有收到入选通知，就默认没有入选，好吧？非常感谢您的理解和支持。  
 
陕西师范大学教育学院张宝辉 
 
发件人:"jon Bergmann" <jon@flglobal.org> 
发送时间:2018-08-27 17:49:17 (星期一) 
收件人: "张宝辉" <baohui.zhang@snnu.edu.cn> 
抄送:  
主题: Re: Re: TEDx Picture request 
Dr. Zhang. I will be showing examples of flipped classes around the world.  I will say: 
" Here is an example of a flipped class in the US (picture of flipped class in the US), 
in China (your pic), in Argentina (Argentina pic).  So I want just one awesome image 
of a flipped class that I will show for about 5 seconds.   Here are a couple of 
examples 
Does this make sense?  Jon 
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-----原始邮件----- 
发件人:"jon Bergmann" <jon@flglobal.org> 
发送时间:2018-07-24 04:06:19 (星期二) 
收件人: "张宝辉" <baohui.zhang@snnu.edu.cn> 
主题: TEDx Picture request 
 
Dr. Zhang 
I will be giving a TEDx talk in September and I would like to include a brief picture 
highlighting your school in action. The gist is that I will be highlighting where flipped 
learning is happening and happening well across the world.  TED though has a very 
strict policy on images. I can only use images that I have the rights to. Do you have an 
image of what a typical flipped class looks like in China that I could have permission 
to use during the TED Talk. 
 
I have attached the photo release form that I will need to be signed. Thanks. Jon 
 


